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Zápis z klubové schůze regionu Jihočeské pobočky KCHJ ČR z.s. 

17.3.2024 Dražice 

Začátek: 10 hodin 

Přítomni členové výboru: Ing. Radomír Svoboda, Ing. Pavel Sládek, Ing. Jaroslav Horský, Bc. Markéta Chodilová, 

Monika Hnátek – Illová, Michal Urban, Kateřina Klocová, Ing. Jiří Cikryt. 

Přítomen předseda Kontrolní komise: MVDr. Jan Kučera. 

Přítomen předseda Kárné komise: Jiří Potyš. 

Omluveni: Ing. MVDr. Veronika Chrpová 

Zasedání svolala: rada pobočky klubu na pokyn výboru klubu před konáním Klubového shromáždění – shromáždění 
delegátů. Oznámeno v klubovém zpravodaji, seznamu chovných psů a na webových stránkách klubu (program/po-
zvánka) ve lhůtě dle stanov klubu (více než 30 dnů předem). 

Zasedání zahájil a předsedal mu: František Pasák, předseda pobočky. Po svém zvolení zasedání předsedal Pavel Do-
beš, nově zvolený předseda pobočky. 

Program schůze: 

1. Prezence účastníků 

2. Zahájení jednání – předseda pobočky 

3. Schválení programu – předseda pobočky 

4. Volba mandátové a návrhové komise – předseda pobočky 

5. Zpráva předsedy o činnosti pobočky za uplynulé období předseda pobočky 

6. Zpráva výboru KCHJ o činnosti za uplynulé období – členové výboru 

7. Finanční zpráva ekonoma KCHJ – ekonom klubu 

8. Zpráva předsedy kontrolní komise KCHJ – předseda kontrolní komise 

9. Zpráva předsedy kárné komise KCHJ – předseda kárné komise 

10. Návrhy členů pobočky na projednání na celostátní konferenci KCHJ – předseda pobočky 

11. Návrhy kandidátů a volba výboru pobočky – mandátová komise 

12. Návrhy kandidátů a volba kandidátů do výboru KCHJ – mandátová komise 

13. Návrhy delegátů a volba delegátů na celostátní konferenci KCHJ – mandátová komise 

14. Návrh usnesení – návrhová komise 

15. Diskuse – předseda pobočky 

16. Schválení usnesení – návrhová komise 

17. Závěr jednání – předseda pobočky 
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Ad 1. Prezence účastníků. 

Předseda ověřil usnášeníschopnost dle stanov. 

Počet přítomných členů pobočky: 28 

Celkový počet členů pobočky dle matriky: 162 

Schůze usnášeníschopná, protože bylo přítomno více než 10 % členů pobočky. 

Počet hostů na schůzi: 15 

Viz prezenční listina. 

Ad 2. Zahájení jednání v 10 hodin – předseda pobočky. 

Ad 3. Proběhlo schválení programu schůze. 

Hlasováno veřejně zvednutím ruky. Hlasy sčítal předseda. 

Program byl schválen: 

Pro: 28 hlasů. Proti: 0 hlasů. Zdržel se: 0 

Ad 4. Volba mandátové a návrhové komise 

• Skrutátorky: Kateřina Zborníková a Ivana Němcová 

• Zapisovatelka: Kateřina Klocová 

• Jiní funkcionáři nevoleni. 

Ad 5. Zpráva předsedy o činnosti pobočky za uplynulé období – předseda pobočky 

• Celkem 3 soutěže. Poděkoval panu Dobešovi za organizaci Klubové barvářské soutěže 

Ad 6. Zpráva výboru KCHJ o činnosti za uplynulé období – členové výboru 

Ad 7. Finanční zpráva ekonoma KCHJ – ekonom klubu 

Ad 8. Zpráva předsedy kontrolní komise KCHJ – předseda kontrolní komise 

Ad 9. Zpráva předsedy kárné komise KCHJ – předseda kárné komise 

Mimo body programu – Předání ocenění členům klubu 

• Předání ocenění – p.Dobeš za organizaci Klubové barvářské soutěže 

• Předávání pohárů za pracovní pohár p. Pejšové a p. Ing. Klicmanové 

1Ad 12. Návrhy kandidátů a volba kandidátů do výboru KCHJ – mandátová komise 

Návrhy kandidátů. Rada pobočky navrhla kandidáty: Kateřina Klocová, Roman Malec, Věra Jagelková. Z pléna: nikdo. 

Byli zvoleni tito kandidáti na klubové shromáždění:  

Kateřina Klocová  27 hlasů Roman Malec 27 hlasů  Věra Jagelková 28 hlasů 

Nezvoleni: nikdo. 
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Hlasováno postupně dle výše uvedeného pořadí veřejně zvednutím ruky pro jednotlivé kandidáty. Hlasy sčítaly 
skrutátorky. 

Ad 13. Návrhy delegátů a volba delegátů na celostátní konferenci KCHJ – mandátová komise 

Návrhy delegátů. Rada pobočky navrhla delegáty: Pavel Dobeš, MVDr. Jana Kočová, Pavel Zborník, Václav 
Vysokomýtský, František Pasák. 

Hlasováno postupně dle výše uvedeného pořadí veřejně zvednutím ruky pro jednotlivé kandidáty. Hlasy sčítaly 
skrutátorky. 

Následně se po volbě z pléna přihlásila Vlasta Cepáková. Předseda pobočky: delegáti zvoleni, může jen jako 
náhradník. Zvolena jako náhradník. 

Další kandidáti: žádní. 

Volba delegáti: 

Pavel Dobeš 27 hlasů MVDr. Jana Kočová 27 hlasů Pavel Zborník 25 

Václav Vysokomýtský 23 hlasů František Pasák 28 hlasů 
    

náhradník Vlasta Cepáková 

23 hlasů 

Ad 11. Návrhy kandidátů a volba výboru pobočky – mandátová komise 

Návrhy kandidátů do rady pobočky: Pavel Dobeš – předseda, členové: Kateřina Klocová, MVDr. Jana Kočová, Roman 
Malec. 

Z pléna: nikdo. 

Volba do předsednictva pobočky: 

Předseda pobočky Dobeš 27 hlasů  

Členové výboru pobočky: Klocová 27 hlasů 

Kočová 24 hlasů 

Malec 27 hlasů 

Hlasováno postupně dle výše uvedeného pořadí veřejně zvednutím ruky pro jednotlivé kandidáty. Hlasy sčítaly 
skrutátorky. 

Ad 14. Návrh usnesení – návrhová komise 

Ad 16. Schválení usnesení – návrhová komise 

Kateřina Klocová přečetla návrhy usnesení 

Usnesení: 

Klubová schůze regionu Jihočeské pobočky KCHJ ČR z.s. bere na vědomí  

• zprávu výboru klubu o činnosti za uplynulé období 

• zprávu kontrolní komise za uplynulé období 

• zprávu kárné komise za uplynulé období 
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• finanční zprávu za uplynulé období 

• zprávu o činnosti pobočky 

Usnesení bylo schváleno: 

Pro: 28 hlasů. Proti: 0 hlasů. Zdržel se: 0 

Klubová schůze regionu Jihočeské pobočky KCHJ ČR z.s. nenavrhlo  

• doporučení pro činnost klubu v příštím období 

• změny v normách, řádech, chovných podmínkách. 

Usnesení nebylo navrženo, tudíž nehlasováno. 

Klubová schůze regionu Jihočeské pobočky KCHJ ČR z.s. neschválilo 

• plán činnosti pobočky na další období, protože nebyl předložen. 

Usnesení nebylo navrženo, tudíž nehlasováno. 

Ad 15. Diskuse – předseda pobočky Pavel Dobeš 

Diskuze: Pan Kolín žádá vyúčtování všech klubových soutěží a výstavy v Jaroměřicích 

Dobeš navrhuje – Seznam chovných psů v tištěné podobě na objednávku  

- Na konci roku informační email na zaplacení členských příspěvků 

- Diskuze chovatelů miniaturních jezevčíků o znovu zavedení pracovní zkoušky jako podmínku chovnosti 

17. Závěr jednání – předseda pobočky Pavel Dobeš 

Pavel Dobeš poděkoval za účast. Jednání ukončil v 14 hodin. 

V Dražicích zapsala Kateřina Klocová 17.3.2024. 

 

Pavel Dobeš, předseda (podpis): 

 

Kateřina Zborníková, ověřovatel zápisu, který byl členem pracovního předsednictva (podpis):  


